

Subject: Hi Peter, Who is responsible for this?

Is "XXX" your official Instagram page?

- "compliment"--

You are missing important factors that are essential for an online store. Especially in 2024.

-For example, a way to regularly encourage existing customers to buy or to build different funnels with special means so that customers from all areas can interact with the store. Most of the time, this is missing due to an enormous lack of time or a lack of know-how / personnel.

I am Lukas Kroker, CEO. From Rocket Media in the marketing department.

We are a start-up team and are looking for serious partners to work with.

We specialize in everything an online store !2024! needs to keep up with the tough competition. Ads and a well thought-out social media account are no longer all you need.

We would like to partner with you and therefore offer to work together for 1 week free of charge. (Trust and transparency are our top priorities!)

If the collaboration is successful, we could then talk about the future.

Do you have time for a quick phone call this week?

IG:....

Samples:...

(Have in mind please: Germans are very strikt and hate curiosity, they want Straight to the Point and they want to know who you are)

Hallo Peter, Wer ist bei euch dafür zuständig ?

Ist "XXX" eure offizielle Instagram Seite?

--"kompliment"--

Bei euch fehlen wichtige Faktoren die essenziell für einen online Shop sind. Vorallem in 2024.

- z.B. eine Möglichkeit bestandskunden regelmäßig zum Kauf anzuregen oder mit speziellen Mitteln verschieden Funnels aufzubauen womit die Kunden aus allen Bereichen mit dem Shop interagieren können.

Meistens fehlt sowas aufgrund enormen Zeitmangels oder fehlendes Know how / Personal.

Ich bin Lukas Kroker, CEO. Von Rocket Media aus dem Marketing Bereich.

Wir sind ein Start up Team und suchen seriöse Partner mit denen wir zusammenarbeiten können.

Spezialisiert sind wir auf alles was ein online Shop !2024! braucht, um gegen die harte Konkurrenz mithalten zu können. Ads und ein durchdachter Social Media Account, ist bei weitem nicht mehr alles was man haben muss..

Wir würden gerne mit euch eine Partnerschaft anstreben und bieten deshalb an, die 1 woche gratis zusammenzuarbeiten. (Vertrauen und Transparenz liegen uns an erster stelle!)

Wenn die Zusammenarbeit erfolgreich ist, könnte man dann darüber reden, wie die Zukunft aussieht.

Haben Sie diese Woche Zeit für ein kurzes Telefonat?

IG:

Samples:

Subject:Hi Peter, Who is responsible for this?

Is "XXX" your official Instagram page?

- "compliment"--

You are missing important factors that are essential for an online store. Especially in 2024.